
 

 
 

 

APPLICATION FORM – “Startup” Zone 
參加表格 –「初創」專區                                  
HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) (13-16 October 2017) 
 
Hong Kong Convention & Exhibition Centre 香港會議展覽中心        
 Filled form please send to below addresses

已填妥表格請發至以下電郵
  wilson.wc.ng@hktdc.org
caroline.ny.fok@hktdc.org

                       

Important 請注意: 
  All Information must be completed in English. 所有資料請用英文填寫。 
 The “Company Name” should be the same as appeared on the Business Registration Certificate and will be used on 

public materials.「公司名稱」應與商業登記證上所列之相同, 將列於大會所有展商資料上。 
 Exhibitor’s contact information will be put on fair related public materials. You may as a result receive inquiries directly 

from external parties. 各參展商提供的聯繫資料將登載於展覽會相關公開資料上,參展商可能會直接收到查詢。    
Part I Company Information 第一部份 公司資料 (請以英文填寫) 
 
Company Name 公司名稱:       
Address 地址:       
District 地區:       Country 國家:       
Contact Person 聯絡人:       Title 職銜:       
Tel 電話:       Fax 傳真:       
Mobile No.手提電話號碼:       Company Website 公司網址:       
E-mail 電郵:         
Exhibit/ Technology Description (250 characters maximum) 展品/ 技術簡介(最多二百五十字符): 

      

      

      
Are you an incubatee of any R&D centres, accelerators or tertiary institutes? 貴司是否任何科研中心/高新區、初創平
台或大專院校中孵化計畫的成員? 

Yes 是 (Please specify 請註明機構名稱:______________________________ ) / No 否 

In which development phrase is the above mentioned product/technology? 產品/技術現正處於開發週期的那個階段? 
 Conceptual 概念 
 Development 開發 
 Prototype / mock-up ready 實物模型已完成 
 Commercialisation 商業化 
 Available in the market already 已正式推出市場 

What is the target audience that you want to meet at the fair? 貴司這次參展主要的目標對象是: 
Please rank 1-5, 1 as of the highest importance. 請以 1-5 順序排列，1 為最重要 

 Distributor/customer 分銷商/客戶 [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 
 Partner 合作夥伴 (e.g. manufacturer, engineer etc. 例如生產商, 工程師等)  [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 

   - Please specify 請註明:______________________________ 
 Angel Investor 天使投資者 [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 
 Venture Capitalist 創業基金投資者 [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 
 Mentor 創業導師 [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 
 Media 媒體 [ 1 / 2 / 3 / 4 / 5 ] 
 Others 其他 - Please specify 請註明:______________________________         



 

 
 

 

 
Is your new product/technology 你的最新產品及科技是否: 

 Self-invented/designed 自行研發或設計       Yes 是 / No 否           

 IP obtaining/obtained 正/已申請知識產權      Yes 是 / No 否  

 Crowd-funding/funded 正/曾發佈於眾籌平台上  Yes 是 / No 否 
 
 
Part II Participation Fee and Payment Method 第二部份 參展費用及付款方式 

Please tick below 請選擇: 
 

HKTDC Hong Kong 
Electronics Fair (Autumn 
Edition) 
香港秋季電子產品展 
13-16 October 2017 

 
Hong Kong Company 香港公司 

 
Non-Hong Kong Company 非香港公司 

 
   
     HK$3,920 
 

 
   
     US$800 
 

 
Note: Please return (1) this completed form, (2) business registration certificate copy, (3) certificate of 

incorporation, (4) participation fee together with (5) product introduction to Exhibitions Department, Unit 13, 
Expo Galleria, HKCEC, 1 Expo Drive, Wan Chai, Hong Kong (Ref.: HKEFAE17-Startup Zone). All cheques or 
bank draft should be made payable to “Hong Kong Trade Development Council”. 

注意: 請於截止日期前提交 (1) 填妥之參加表格, (2) 商業登記證副本, (3) 公司註冊證書, (4) 參展費用 及 (5) 展品介
紹 交回香港灣仔博覽道一號香港會議展覽中心博覽商場十三號香港貿易發展局展覽事務部(註: HKEFAE17-初
創)。支票或本票抬頭請注明「香港貿易發展局」或 “Hong Kong Trade Development Council”。 

           
Part III Special Clauses for participating in “Startup” Zone 第三部份 參加「初創」專區之注意事項 

 The dimension of the stand is 3m (W) x 1.5m (L). 攤位的面積為 3 米(長) x 1.5 米(闊) 。 

 

 

 

 

(tentative booth set-up for reference only 暫定展位規格，僅供參考) 

 Priority will be given to the following applications. Additional documents might be requested as proof: 
符合以下條件將獲優先處理。大會或要求申請人提供額外文件以作證明： 
 Tech startups with business registration and within 3 years of establishment 

成立三年內的科技初創公司，並持有有效商業登記 
 Tech startups from incubation programme of tertiary institutes / R&D centres / startup accelerators 

參加大專院校、科研中心或高新區等培育計劃、孵化計劃、或初創平台的公司 
 Prototypes or mockup applicable to consumer electronics or technologies 

應用於消費層面的電子產品或科技的實物模型 
 Technologies and/or products not yet commercialized 

未正式推出市場之電子產品或科技產品或科技意念 
 Technologies/products on display invented or designed by the applicant 

展品由申請人研發或設計 
 Companies who did not exhibit in HK Electronics Fair (Autumn Edition) in 2016 

沒有參展 2016 年香港秋季電子產品展的公司 



 

 
 

 

 Allocation of the stand will be determined by the Organiser. 攤位位置將由主辦機構分配。 
 All related transportation costs (including but not limited to insurance costs and tax, if any) will be borne by the 

exhibitor. 所有有關貨運費用需由申請人負責(費用包括保險及稅款等)。 
 Exhibitor should consider buying insurance for their exhibits. The Organiser will not bear any liability on any damage 

or loss of the exhibits. 本局建議貴公司為展品購買保險。本局對展品的安全及保安不作出保證，亦無須為任何失竊、
損失或損壞負上任何責任。 

 The Organiser has on-the-spot procedures at the Fair to handle complaints of Intellectual Property Rights 
infringement. Any complaints made on the exhibits should be supported by evidence and documents specified on 
Section 3.2 of the Exhibitor Manual. If the Fair legal advisor is satisfied with the documents provided by the 
complainant, the Organiser will immediately remove the disputed exhibit on display. 展品不能是侵權的產品，若本局
收到有關投訴，本局有權立即收起有關產品。 

 All move-in/out, stand decoration and any other fair-related arrangements will be advised by the Organiser closer to 
the event. 有關進場/離場、攤位佈置及所有其他與展會相關的安排, 將會稍後公布。 

 HKTDC reserves the right to have the final discretion to accept or reject any applications. 香港貿易發展局保留接受 
或否決申請的決定權。 

 
Part IV Company Stamp and Signature 第四部份 公司印鑑及簽名 
 
We 本公司 (Name of Company 公司名稱)                                                                        
hereby apply for joining the “Startup” zone in HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2017. We agree to 
abide by the “Hong Kong Trade Development Council Terms of Application and Exhibition Rules & Regulations” and 
the abovementioned clauses. We acknowledge that the above information may be used by the Hong Kong Trade 
Development Council (HKTDC) for incorporation in all or any of its database for direct marketing or business matching 
purpose (and may therefore become available to the public within and/or outside of Hong Kong for use by them), and for 
any other purposes as stated in the Privacy Policy Statement (available at www.hktdc.com/mis/pps/en); We confirm that 
we have the consent and the authority of each individual named in this form to release their personal data for the 
purposes stated herein.   
茲申請參加香港貿發局香港秋季電子產品展 2017 之「初創」展區，並同意遵守香港貿易發展局訂定的參展規則、展覽
規例之條款及細則。本公司確定香港貿易發展局(“貿發局”)可將上述資料編入其全部或任何資料庫內作為直接推廣或
商貿配對﹝因而可能成為可供本地及/或海外公眾人士使用，以及用於貿發局在私隱政策聲明﹝載於網頁 
http://www.hktdc.com/mis/pps/tc﹞中所述之其他用途; 本公司確認已獲得此表格上所述的每一位人士同意及授權，將其
個人資料提供予貿發局作此表格提及的用途。 
 

 If you do not wish to have your information on-passed to third parties for promotion of the HKTDC fairs, please 
against the box. 倘若貴公司不欲將有關資料轉交其他機構作為推廣香港貿發局展覽之用，請在此空格內加上號。 

 

 (If you are from a member state of the European Union (“EU”) / European Economic Area (“EEA”)), PLEASE tick 
here if you accept our use of your provided data for direct marketing purposes. (若閣下來自歐洲聯盟(“歐盟”)或歐洲
經濟區的成員國)，並同意我們將閣下的資料用作進行直接推廣的用途，請於方格內加上號。 
*For non-EU/EEA customers, please skip this box which is solely for EU/EEA customers as required by the relevant data protection 
law in the EU.  此選項是按歐盟有關保護個人資料法律的要求而設，對於非歐盟/歐洲經濟區的客戶，請略過此項。 
 
姓名 
Name:                                         

職位 
Position:                                                   

 
 
日期 
Date:                                          

 
 
公司印鑒及負責人簽名: 
Company Stamp & Authorized Signature:                        

 

 

 



 

 
 

 

 

Part V Product Listing in the Fair Catalogue 第五部分 產品索引 
 

One general entry of company details and up to FIVE product listings will be provided to each exhibitor free-of-charge. 
Additional entries will be charged at HK$120/ US$15 each. The same information will be used in the Exhibitors 
Locator System at the fairground. Please tick the appropriate product groups that your company wish to be listed. 
各參展商之公司資料及最多5項產品類別廣告將免費刊登於展覽會場刊內。若參展商需要刊載多於5項產品類別廣告，則
每項額外產品類別需另加港幣$120或美金$15。所有資料將同時用於會場內之「參展商索引系統」內，以供買家查閱。
請選擇合適之產品類別作以上用途。 
 
PRODUCT LISTING (Please tick where appropriate) 請選擇貴公司擬刊登之產品類別廣告 

  


